
Referat fra bestyrelsesmødet 26/8-21 

Ordstyrer: Kurt 

Referent: Joachim 

Udeblivende: Lena  

 

1. Godkendelse af dagsorden.  Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat. Godkendt. 
 
 

3. Hjemmeside. Brian Lynderup er inviteret. Brian udeblevet. 
 
Hjemmesiden skal indeholde: 
Skal indeholde informationer om foreningen (kontingent, formål), arrangement kalender, 
bestyrelsen med billede, kontakt, mm 

              Vi ønsker forsat domænet Tersløse.dk 

4. lokalråd. Svante refererer. 
 

30/6-21 var sidste møde. 12 lokalråd deltog. Der snakkes om alle mulige ting på møderne lige fra 
kloakseparering, udgifter til foreningskontoer, valgmøder, trafiksikkerhed til dialog med 
kommunen.  

Bestyrelsen mener det er vigtigt at stemme om at blive et lokalråd til næste generalforsamling. 

5. CVR, Bankkonto mm. (Svante)  
 
Vi har fået CVR nummer. Vi er i dialog med Danske bank om en bankkonto.  

 

6. Trafik og kommunalvalg (Lil) 
 
Vi vil arbejde på at få fælles fodslag. Vi ønsker gruppe på 10-12 personer der kan dække, 
observere og evt spille spørgsmål på vælgermøderne skiftevis. Udarbejdelse af spørgsmål til Gert 
og Anne Madsen. Gruppen skal fungere som gruppe under bestyrelsen. Lil er kontaktperson for 
gruppen.  
 
Alt hvad der bliver aftalt i trafikgruppen skal igennem bestyrelsen eller godkendes af formanden.   
 
 
 
  
 



7. Markedsdag på plænen (Joachim)  
 
Lørdag d.16/10 holder vi markedsdag på bålplænen på Tersløsegård hvor folk kan komme med 
deres trailer med ting og sætte pavillon op. Kun borgere i Tersløse kan have en stand. Gratis for 
medlemmer. en stand 50kr. kontakt Lil eller Joachim for standplads. Hvis der er nogen som vil 
donere en kage til dagen bliver vi glade. 

 

 

8. Evt.  
 

 Vi skal gå med en positiv tilgang og tanke om hvordan vi kan gøre Tersløse mere synlig.  
 Forslag til fællesareal ved gadekæret. 

 
 


